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ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 01 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2025 
 
Την Τρίτη 01-04-2025 και ώρα 17:30 συνεδρίασε το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας στην Αθήνα στα 
γραφεία της Ομοσπονδίας, κατόπιν της από 20-03-2025 πρόσκλησης της προέδρου, με θέματα 
ημερήσιας διάταξης: 
  

1. Ενημέρωση - εξελίξεις. 
2. Προγραμματισμός συνεδρίου.  
3. Συγκρότηση πενταμελούς επιτροπής νομιμοποίησης των αντιπροσώπων.  
4. Θέματα πρωτοβάθμιων συλλόγων. 
5. Οικονομικά – εγκρίσεις. 
 
Παρόντα ήταν όλα τα μέλη του Δ.Σ. (ο Γιάννης Παπαϊωάννου προσήλθε στο Δ.Σ. στις 20:30 
λόγω της καθυστέρησης της πτήσης εξαιτίας των εντόνων καιρικών φαινομένων στα 
Δωδεκάνησα). 
 
Στη συνεδρίαση, παραβρέθηκαν και παρακολούθησαν συνάδελφοι από διάφορους 
Συλλόγους. Συγκεκριμένα, παραβρέθηκαν οι εξής συνάδελφοι: Καψάλης Παναγιώτης 
(Σύλλογος Καβάλας - Δράμας – Ξάνθης), Μαρίνης Αγησίλαος (Σύλλογος Αρκαδίας – Λακωνίας), 
Οικονομοπούλου Αθανασία (Σύλλογος Μεσσηνίας), Σεϊτανίδης Κωνσταντίνος (Σύλλογος 
Κεντρικής Μακεδονίας), Τάκος Νικόλαος (Σύλλογος Κεντρικής Μακεδονίας), Τσουπή 
Κασσάνδρα (Σύλλογος Λέσβου), Θεοδωρόπουλος Βαγγέλης (Σύλλογος Ανατολικής Κρήτης),  
Κουρλετάκη Μαρία (Σύλλογος Ανατολικής Κρήτης), Σανιδάς Χαράλαμπος (Σύλλογος Βοιωτίας), 
Φιλίππου Φίλιππος (Σύλλογος Δωδεκανήσου), Ποντίκας Σάββας (Σύλλογος Δωδεκανήσου), 
Τρουλλινός Στέλιος (Σύλλογος Ανατολικής Κρήτης), Μιχαλοπούλου Αννίτα (Σύλλογος Κεντρικής 
Μακεδονίας), Τσακόγιας Σταύρος (Σύλλογος Λάρισας – Μαγνησίας) και Ασημακόπουλος 
Ανδρέας (Σύλλογος Ηλείας). 
 
Η ενεργή παρουσία τους στην συνεδρίαση είναι μια σαφής απόδειξη του συλλογικού 
ενδιαφέροντος και της συνεχιζόμενης στήριξης των μελών προς την Ομοσπονδία, κάτι που 
ενδυναμώνει την ενότητα και την αλληλεγγύη μας.  
Επιπλέον, αυτή η συμμετοχή υπογραμμίζει την επιτυχημένη κατεύθυνση του σημερινού 
Διοικητικού Συμβουλίου, το οποίο με επιμονή και στρατηγική προσέγγιση έχει στρέψει την 
Ομοσπονδία προς μια νέα εποχή εξωστρέφειας, διευρύνοντας τη δράση μας και 
ενισχύοντας τη φωνή μας σε κρίσιμα ζητήματα που αφορούν τον κλάδο και τα συμφέροντα 
των συναδέλφων.  
 
Μετά τη σχετική ενημέρωση για τις τρέχουσες εξελίξεις, αλλά και τις ενέργειες που έχει 
πραγματοποιήσει η Ομοσπονδία το προηγούμενο διάστημα από την πρόεδρο, συζητήθηκαν 
όλα τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, τα τέσσερα θέματα που τέθηκαν εκτός ημερήσιας 
διάταξης και πάρθηκαν οι παρακάτω αποφάσεις: 
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Εγκρίθηκαν κατά πλειοψηφία: 

• η πραγματοποίηση του 12ου Συνέδριου της Ομοσπονδίας το πρώτο δεκαπενθήμερο του 
Νοεμβρίου 2025 στην πόλη του Ναυπλίου. 

• να κληθεί ο ΣΥΜΗΔΥ Δωδεκανήσου να εκθέσει τις απόψεις του εγγράφως επειδή 
υφίστανται λόγοι ενεργοποίησης του Άρθρου 6 (ΠΕΙΘΑΡΧΙΚΑ ΜΕΤΡΑ) του 
καταστατικού (επιβολή ποινών σε κάθε οργάνωση μέλος που παραβαίνει τους όρους 
του Καταστατικού, τις αποφάσεις των νόμιμα εκλεγμένων οργάνων Διοίκησης), 
προκειμένου να εξεταστεί αν θα επιβληθεί η ποινή της έγγραφης επίπληξης με 
απόφαση του Δ.Σ.. 

• η αποστολή των παρατηρήσεων που θεωρούμε ότι πρέπει να προστεθούν και να 
διορθωθούν ώστε να υπογράψει και η Ομοσπονδία μας το Διασυλλογικό Δελτίο Τύπου 
που διακίνησε ο Σύλλογος Αποφοίτων & Φοιτητών Τ.Ε.Ι. Κρήτης.  

 
Επίσης συγκροτήθηκε η προβλεπόμενη από άρθρο 22 του καταστατικού της Ομοσπονδίας 
πενταμελής επιτροπή νομιμοποίησης των αντιπροσώπων. 
 
Εγκρίθηκαν ομόφωνα : 

• η έκδοση ανακοίνωσης-στήριξης του προέδρου του πρωτοβάθμιου συλλόγου 
Καβάλας-Δράμας-Ξάνθης Κώστα Κουνάκου για την αυθαίρετη ενέργεια μετακίνησης 
του από την Περιφερειακή Αρχή Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης 

• η έκδοση εγγράφου για την τροποποίηση του ΟΕΥ του Δήμου Τρίπολης. 

• η έκδοση ανακοίνωσης για την υπουργική τροπολογία που ψηφίστηκε στη Βουλή με 
την οποία προβλέφθηκε η δυνατότητα για προσλήψεις συμβασιούχων κλάδου ΠΕ 
Μηχανικών για 24μήνες για τις Υ.ΔΟΜ. 

 
Τέλος αποδόθηκαν στοιχεία σε όλα τα μέλη του Δ.Σ. για όλες τις κινήσεις του ταμείου της 
Ομοσπονδίας από το Δεκέμβριο του 2024 έως και το Φεβρουάριο του 2025 και εγκρίθηκαν 
κατά πλειοψηφία όλες οι δαπάνες του προηγούμενου τρίμηνου. 
 


